
 

       

Αθήνα, 31 Αυγούστου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

   

ΘΕΜΑ: «Για τη χρηματοδότηση όλων των σχεδίων βελτίωσης που εγκρίθηκαν 

στο Βόρειο Αιγαίο» 

 

Η Περιφέρεια Βορείου Αιγαίου ανακοίνωσε τα αποτελέσματα της αξιολόγησης των 

προτάσεων συμμετοχής στις δράσεις του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης 2014-

2020 για επενδύσεις σε γεωργικές εκμεταλλεύσεις-Σχέδια Βελτίωσης («Μέτρο 4 - 

Επενδύσεις σε γεωργικές εκμεταλλεύσεις και για γεωργικά προϊόντα, Υπο-μέτρο 4.1 - 

Επενδύσεις σε γεωργικές εκμεταλλεύσεις (Σχέδια Βελτίωσης)»). Από τις 1237 αιτήσεις 

που υποβλήθηκαν, εγκρίθηκαν λιγότερες από τις μισές, 540, με δημόσια δαπάνη 

32.517.886 ευρώ (528 σχέδια στην 4.1.1 δράση, 11 σχέδια στην 4.1.3 δράση, 1 σχέδιο 

στην 4.1.1 δράση που αφορά συνεταιρισμό). Ακόμα 575 αιτήσεις εγκρίθηκαν μεν, αλλά 

κρίθηκαν επιλαχούσες με δημόσια δαπάνη 33.200.000 ευρώ, ενώ κρατήθηκε ένα 

ασυνήθιστα μεγάλο ποσό, 13.556.000 ευρώ, για κάλυψη χρηματοδότησης όσων 

ενστάσεων γίνουν δεκτές στη συνέχεια.  

Η βάση των 68,08 μορίων για τον τελευταίο επιτυχόντα, κρίνεται από μελετητικά 

γραφεία ως εξαιρετικά υψηλή, αφήνοντας εκτός εκατοντάδες προτάσεις.   

Με δεδομένη την κακή κατάσταση της οικονομίας των νησιών του Βόρειου Αιγαίου, 

που επιδεινώθηκε και από την απώλεια της φετινής τουριστικής περιόδου, αλλά και 

την ανάγκη εμπροσθοβαρούς στήριξης της οικονομίας, τα Σχέδια Βελτίωσης 

αποτελούν ίσως και τις μόνες επενδύσεις που μπορούν να γίνουν στα νησιά μας σε 

αυτή την περίοδο, ώστε να συμβάλλουν στην εξασφάλιση όσο γίνεται περισσότερων 

θέσεων εργασίας και στη συγκράτηση του πληθυσμού.  
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Προς τούτο, είναι απόλυτη ανάγκη να αυξηθεί ο αρχικός προϋπολογισμός, ώστε, μαζί 

με τα 13 εκατομμύρια που έχουν κρατηθεί, να γίνει εφικτό να χρηματοδοτηθούν όλοι 

οι επιλαχόντες.  

Προς ενίσχυση αυτού του αιτήματος τονίζουμε την ύπαρξη ώριμων επενδύσεων στις 

αιτήσεις που υποβλήθηκαν, το γεγονός ότι αφορούν επενδύσεις στον κρίσιμο για τα 

νησιά του Βορείου Αιγαίου αγροτικό τομέα και υπηρετούν τη στρατηγική στόχευση να 

δίνεται προτεραιότητα σε παραγωγικές επενδύσεις που αυξάνουν και βελτιώνουν τα 

αγροτικά μας προϊόντα και στηρίζουν τους νέους αγρότες. 

 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεται να στηρίξει έμπρακτα τα νησιά του Βόρειου Αιγαίου αυξάνοντας τον 

διαθέσιμο προϋπολογισμό του Προγράμματος για τα Σχέδια Βελτίωσης, ώστε 

να χρηματοδοτηθούν όλοι οι επιλαχόντες δικαιούχοι; 

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Μπουρνούς Ιωάννης 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μουζάλας Ιωάννης 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

 




